

Biographie Valérie Glatigny

Originally from Marche-en-Famenne, Valérie Glatigny now lives in Woluwe-Saint-Pierre.

After her graduation in philosophy, she worked as a journalist. She entered Belgian and then European politics after meeting with Louis Michel in 2003. She worked for 15 years in European institutions. She enrolled on the MR European list in May 2019, and she was elected first deputy.

On September 17, 2019, she was sworn in as Minister in charge of Higher Education, Social Promotion Education, University Hospitals, Scientific Research, Youth Assistance, Houses of Justice, Youth, Sports and the Promotion of Brussels within the government of the Wallonia-Brussels Federation.

She puts freedom, responsibility and progress at the heart of her political action. On a personal level, she is passionate about philosophy, and deeply attached to her very large family and her two border collies, who hardly ever leave her.

Originaire de Marche-en-Famenne, Valérie Glatigny vit aujourd'hui à Woluwe-Saint-Pierre.

Après avoir obtenu un diplôme en philosophie, elle a travaillé comme journaliste. Elle est entrée dans la politique belge puis européenne après sa rencontre avec Louis Michel en 2003. Elle a travaillé pendant quinze ans au sein des institutions européennes. Elle s'est inscrite sur la liste européenne du Mouvement Réformateur (MR) en mai 2019, dont elle a été élue première adjointe.

Le 17 septembre 2019, elle a prêté serment comme ministre en charge de l'Enseignement supérieur, de la Promotion sociale, de la Recherche scientifique, des Hôpitaux universitaires, de l'Aide à la jeunesse, des Maisons de Justice, de la Promotion de Bruxelles, de la Jeunesse et du Sport au sein du gouvernement de la Fédération Wallonie-Bruxelles.

Elle place la liberté, la responsabilité et le progrès au cœur de son action politique. Sur le plan personnel, elle est passionnée de philosophie et profondément attachée à sa très grande famille et à ses deux border collies, qui ne la quittent quasiment jamais.